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Referat: 

1. Dirigent: Lene Michelsen, Referent: Mette Barrett 
2. Formandens beretning: 

a. Tilmeldingsprocedure ændret som et forsøg i år, således at instruktører og 
hjælpeinstruktører har fortrinsret, herefter har nuværende medlemmer ret og til sidst nye 
medlemmer. Dette gik forholdsvist godt, dog med nogle tekniske vanskeligheder. 

b. Opvisninger: Vi forsøgte at planlægge alternative opvisninger i 2020, men de måtte dog 
aflyses som følge af Corona. Landsdelsholdene nåede dog en enkelt opvisning inden landet 
lukkede ned. 

c. Sommerskole arrangerede vi for første gang i samarbejde med DGI. Vi havde 36 børn og 5 
instruktører i gang både indendørs og udendørs – en god oplevelse og måske et lille plaster 
på såret for vores aflyste opvisninger. 

d. Festival del sole blev også aflyst i 2020 – i første omgang flyttet til 2021, hvor vi deltager, 
hvis muligt – ellers finder vi på et alternativ. 

e. Drift af landsdelsjuniorhold ændrede sig noget i 2020, da Aalborg holdet blev slået sammen 
med Jammerbugtens hold. Det er stadig LKB der driver holdet der nu hedder 
Aalborgegnens juniorhold. Vi har i indeværende sæson 31 gymnaster på 
minilandsdelsjuniorholdet og 13 deltagere på landsdelsjuniorholdet. 

f. Cafeteriavagter har været lukket ned det meste af året. 
g. Gateway-udvalget: Vi håber at næste fase snart kommer i gang. 
h. Corona betyder mere planlægning og rengøring i forbindelse med gymnastik, og lidt mindre 

tid til gymnastik. Bl.a. har det været nødvendigt at reducere træningstid for at undgå at 
gymnaster fra to hold møder hinanden i døren. Vi har kørt med zone-opdeling af hold og 
også hold som er opdelt hvor gymnasterne har trænet på skift hver anden gang. 

i. I sæson 2020-2021 har vi 467 tilmeldte gymnaster på 20 hold, som varetages af 50 
instruktører. Det er meget tæt på normal belægning, hvilket vi er meget tilfredse med, set i 
lyset af Corona-situationen. 

j. Instruktørpleje har også været præget af Corona, idet opstartsmødet var med afstand og 
uden fælles aktivitet og januar måneds instruktørmøde afholdes virtuelt. 

k. Kurser: Vi har haft to instruktører på instruktørkursus og en instruktør på yogakursus 



l. Redskaber: Overtræk til softtops og reparation af skumredskaber. 
3. Økonomi 

a. Budget 2020 blev revideret i foråret 2020 som følge af Corona. 
i. Vi har haft større indtægter fra arrangementer end forventet, da vi holdt 

sommerskole og fik refusioner fra Corona puljer 
ii. Overskud på 150.000 i 2020. Vi hensætter til nogle af de aktiviteter der er udskudt 

fra 2020 (dragter, spring-grav, kurser mv) 
b. Budget 2021: 

i. Vi budgetterer med lidt flere gymnaster i 2021 end 2020 
ii. Vi håber at arrangementer (opvisninger) i 2021 er tilbage på normalen. 

iii. Udgifter: 
• Vi skal have nye instruktørdragter, da vores nuværende er udgået 
• Rejsetilskud til Italien, da gymnasterne ikke har mange muligheder for selv 

at tjene dem. 
iv. Vi forventer et lille overskud på ca. 25.000. 

4. Indkomne forslag 
a. Der er ingen indkomne forslag 

5. Valg af afdelingsformand 
a. Nuværende formand genopstiller – og genvælges 

6. Valg af økonomiansvarlig 
a. Nuværende økonomiansvarlig genopstiller – og genvælges. 

7. Valg af udvalgsrepræsentanter: 
a. Nuværende udvalg genopstiller – og genvælges. 

8. Valg af suppleanter 
a. Da der er 8 medlemmer af udvalget, vælges der ingen suppleanter 

9. Eventuelt: 
a. Intet at bemærke. 
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